
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Färjestadens 
segelsällskap den 11 juni 2014 

Närvarande  

Björn Fager  

Lotta Diegmann 

Per Malmqvist 

Peter Fransson 

Göran Engelholm 

Lars-Erik Holm 

 

§ 1. Spolplattan 

Meddelades att länsstyrelsen godkänt att kommunen får vara projektledare och att sällskapet 
behåller Lova-bidraget, som under hand avropas av kommunen. Den ekonomiska 
redovisningen göres gemensamt av kommunen och Färjestadens segelsällskap till 
länsstyrelsen. Dessutom godkändes att plattan får göras av tät cement.  

Då kommunstyrelsens beslut är otydligt skrivet vad avser ägandet och driften av spolplatta 
skall särskild skrivelse göras vari det framgår att Färjestadens segelsällskap äger och svarar 
för driften av plattan.  

 

§ 2. Svensk flagga 

Sällskapet har emottagit en svensk flagga vid en ceremoni i Resmo på nationaldagen. 

 

§ 3. Seglarveckan 

Kurserna är nu i stort fullbokade. Vidare meddelades att Amanda Johansson kan leda en kurs 
för vuxna mot ersättning av 650 kr per person. Lars-Erik Holm skall kontrollera klubbens och 
ledarnas försäkringsskydd då vissa ledare erhåller ersättning.  

 

§ 4. Lån av C55:orna 

Stora Rörs segelklubb har hemställt om att under en begränsad tid låna C 55:orna. Styrelsen 
beslöt att godkänna utlåningen och att Mattias Ottevi och Anders Sjöholm utarbetar ett 
besiktningsprotokoll samt beslutar om hyra. 



 

§ 5. Arbetsprövning 

Arbetsförmedlingen har gjort förfrågan om anställning av en person för arbetsprövning. Per 
Malmqvist och Göran Engelholm skall närmare undersöka vårt behov och personens 
kunskaper. 

 

§ 6. Skyltning 

Vi har framställt skyltar till mastkranen och till utrustningskajen. Kommunen har betalat 
skyltarna. Skyltarna skall sättas upp av kommunen. 

 

§ 7. E-jolle 

Styrelsen beslöt godkänna försäljning av E-jollen till ett pris av 500 kr. 

 

§ 8. Poppegrundet 

Det s k Poppegrundet skall utmärkas med boj. Ungdomssektionen skall verkställa beslutet. 

 

§ 9. Nästa styrelsemöte 

Styrelsen beslöt att åter sammanträda den 20 augusti. 

 

Vid protokollet 

 

Lars-Erik Holm 

 

 

 


